
Protokól nr 0022.10.2015

z posiedzenia Zarządu Powiatu Kolskiego

w dniu 18 lutego 2015 r.

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godz. 1000
. Obradom przewodniczył Starosta

Wieńczysław Oblizajek.

W posiedzeniu udział wzięli ( załącznik nr l do protokołu):

I. Wieńczysław Oblizajek

2. Marek Banaszewski

3. Urszula Kikosicka

4. Czesław Marek

5. Józef Rybicki

oraz

Andrzej Tomczyk - Sekretarz Powiatu

Zygmunt Sołtyslak - Skarbnik Powiatu

Starosta powitał wszystkich obecnych, a następnie na podstawie listy obecności stwierdził, że

jest wymagane quorum iprzystąpił do omawiania tematów przewidzianych porządkiem obrad

(załącznik nr 2 do protokołu):

Przebieg posiedzenia

Ad. I

Porządek obrad został przyjęty przez Zarząd.

Ad. 2

Członkowie Zarządu zapoznali się z treścią protokołu z posiedzenia Zarządu nr 0022.9.2015

z dnia 11 lutego 2015 r., nic wnosząc do niego uwag i poprawek. Tym samym protokół został

przyjęty i podpisany.

Ad 3.

Przedstawiciele Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole w osobach:

p. Graczyk - Malińskiej, j, p. Chmieleckiego poruszyli

następujące tematy:



- przedstawiono wielkość świadczeń zaplanowanych przez NFZ na 2014 i 2015 r. dla SPZOZ

w Kole. Łączna wartość świadczeń w 20]4 r. na leczenie szpitalne wyniosła - 23.751.331,00

zł, natomiast w 2015 r. - 22.877.927,00 zł. Łączna wartość świadczeń w 2014 r. na poradnie

specjalistyczne wyniosła - 641.212,40 zł, natomiast w 2015 r. - 669.161,80 zł. Łączna

wartość świadczeń w 2014 r. na POZ oraz RTM wyniosła - 1.439.850,00 zł + 3.087.426,24

zł, natomiast w 2015 r. - 1.426.920,00 zł + 3.065.631,35 zł. Starosta zapytał czy taka wielkość

kontraktu zapewni szpitalowi normalne funkcjonowanie w 2015 r.? Pani Graczyk - Malińska

poinformowała, że SPZOZ może mieć problemy ze zmieszczeniem się w wielkości kontraktu,

co będzie negatywnie oddziaływać na funkcjonowanie szpitala.

- przedstawiono liczbę porodów na przestrzeni lat 2010 - 2014 (liczba porodów z roku na rok

maleje, natomiast rośnie liczba wykonanych cięć cesarskich).

- p. Graczyk - Malińska poinformowała, że SPZOZ przy podpisywaniu kontraktu z NFZ

zrezygnował z pakietu onkologicznego.

- podpisano umowę z nową firmą, która będzie prowadzić laboratorium w SPZOZ, została

ona wyłoniona w drodze przetargu. Firma ta zatrudniła pracowników laboratorium.

Pracownicy, którzy pracowali w zlikwidowanej dyspozytorni również pozostali w szpitalu,

zostali przesunięci na inne stanowiska.

- p. Graczyk - Malińska poruszyła kwestię braku młodych osób, które chcą kształcić Hr
w zawodzie pielęgniarki, za kilka lat szpital może mieć problem z zapewnieniem pełnej

obsady na tych stanowiskach.

Ponadto dyskutowano na temat inwestycji w SPZOZ w Kole:

- "Budowa drogi pożarowej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki

Zdrowotnej w Kole" - zakupiono kostkę, szpital ma przygotowany projekt, wg

szacunku koszt budowy miałby wynieść 1.000.000,00 zł. Zarówno dyrekcja szpitala.

jak i Zarząd uznali. że jest to kwota wygórowana. Szpital przygotuje koszt budowy

drogi dla brakującego odcinka (ok. 50 m).

- "Modernizacja oddziału chirurgii w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki

Zdrowotnej w Kole" - szpital ma przygotowany projekt, do którego zostały

wprowadzone poprawki. Dyrekcja proponuje podział inwestycji na dwa etapy: etap r -
oddział łóżkowy chirurgii (roboty budowlane + technologia, instalacje) koszt ogółem

bez wyposażenia: 2.024.782,30 zł; etap II - blok operacyjny wraz z łącznikiem

(roboty budowlane + technologia, instalacje) koszt ogółem bez wyposażenia:



7.042.714,89 zł; ko zt wyposażenia etap I + etap II: 7.129.562,16 zł. Koszt ogółem

wraz z wyposażeniem wyniesie 14.172.277,05 zł.

- Informatyzacja SPlOZ w Kole - szpital ma przygotowany projekt. Konieczny jest

zakup sprzętu komputerowego, licencji do programów oraz serwera aby szpital mógł

dalej prawidłowo funkcjonować. Koszt zakupu wyniesie ok. 200.000,00 zł. Koszt

osieciowania szpitala to ok. 1.700.000,00 zł.

Zarząd wyraził zgodę na zakup sprzętu komputerowego, licencji do programów oraz serwera,

SPZOZ przygotuje zestawienie sprzętu niezbędnego do zakupu, poda nazwę zadania oraz

termin jego realizacji. Zarząd wyraził również zgodę na dalszą kontynuację zadania budowy

drogi pożarowej, Zarząd oczekuje na kosztorys.

Ponadto Starosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Kolskiego w sprawie

wynajęcia pomieszczenia w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej

w Kole (dot. świadczenia usług w zakresie całodziennego przygotowania i dostawy posiłków

dla pacjentów).

Zarząd po omówieniu projektu, poddał kwestię głosowaniu:

- wniosek poparło - głosów 5

- przeciw - głosów O

- wstrzymało się od głosu - głosów °
Uchwała została podjęta jednogłośnie, oznaczona Nr 0025.10.19.2015

Ad 4.

Dyrektor Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Kole zwróciła się do Zarządu z prośbą

o wyrażenie zgody na zwiększenie zatrudnienia w Poradni przez okres 4 miesięcy o 1/2 etatu

dla pedagoga (w związku ze zwiększonym napływem wniosków rodziców o przesunięcie

obowiązku szkolnego dla sześciolatków) oraz przez okres 5 miesięcy o 1/2 etatu logopedy

(z powodu nieobecności jednego z logopedów znacznie wydłuża się czas oczekiwania na

terapię). Koszt zatrudnienia pedagoga wynosi 9.964,98 zł, koszt zatrudnienia logopedy

wynosi 12.456,24 zł. Zarząd wyraził zgodę na zatrudnienie przez okres 4 miesięcy

w wymiarze 1/2 etatu pedagoga.

Ad5.

Obecne na posiedzeniu przedstawicielki Wspólnoty Mieszkaniowej "Cichy Kąt"

z ul. Poniatowskiego 29 zwróciły się z prośbą o podłączenie ich posesji do sieci wodno -

kanalizacyjnej. Do tej pory wodę oraz odbiór ścieków zapewniał SPZOZ w Kole, w chwili

obecnej szpital odmawia odbioru nieczystości. Zarząd zauważył, że zapewnienie dostępu do



sieci wodno - kanalizacyjnej leży w gestii właściciela posesji, w tym przypadku Wspólnoty.

Ze swojej strony Powiat może wyrazić zgodę na rezygnację ze służebności. Zarząd wskazał

możliwe rozwiązani d tego problemu, jednak Wspólnota powinna w tej kwestii dal ze

rozmowy prowadzić z Burmistrzem Koła oraz z Miejskim Zakładem Wodociągów

i Kanalizacji.

Ad6.

Skarbnik przedstawił pismo Ministra Finansów, ST4.4 750.14.2015 informacja o planowanej

na 2015 r. kwocie dochodów z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób

fizycznych (11.647090,00 zł), rocznej kwocie subwencji ogólnej na 2015 r. (37.151.612,00

zł). Zarząd przyjął do wiadomości.

Ponadto Zarząd wyraził zgodę na podpisanie nowej umowy na obsługę bankową z BZ WBK

na okres l roku. Skarbnik poinformował, że warunki umowy pozostają bez zmian w stosunku

do umowy zawartej w 2014 r.

Ad 7.

Naczelnik Wydziału Promocji, Rozwoju Zarządzania Kryzysowego poruszył następujące

tematy:

- powrócił do pisma Stowarzyszenia Kolscy Patrioci, dot. współorganizacji II Kolskiego

Tygodnia Żołnierzy Wyklętych w fonnie organizacji i obsługi nagłośnienia przed Starostwem

Powiatowym, udostępnienie i zabezpieczenie parkingu przed Starostwem w terminie od

21.02. do 01.03.2015 r., sfinansowanie akcji informacyjno - promocyjnej. Zarząd wyraził

zgodę na udostępnienie parkingu przed budynkiem Starostwa od godzin wieczornych 28.02

do 01.03.2015 r. oraz na udostępnienie nagłośnienia. Ponadto Zarząd wyraził zgodę na

dofinansowanie wydruku plakatów do kwoty 500,00 zł.

- Kolski Klub Fotograficzny "Fakt", dot. wsparcia finansowego organizacji konkursu

fotograficznego "PORTRET 2015". Zarząd wyraził zgodę na dofinansowanie w wysokości

t.onc.ou zł.

- Stowarzyszenie Klub Seniora "Trzecia Zmiana", zaproszenie do współpracy. Wydział PZ

skontaktuje się z przedstawicielem Stowarzyszenia celem doprecyzowania zakresu

współpracy.

Ad 8.

laczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła:

- skład komisji Konkursowej ds. opiniowania ofert na realizację zadania publicznego

w zakresie upowszechnianie kultury fizycznej, sportu, turystyki rekreacji oraz

A



I

upowszechniania kultury i ochrony dziedzictwa narodowego. Skład przedstawia SIę

następująco: p. Marek Banaszewski, p. Józef Rybicki, p. Artur Szafrański. Zarząd

zaakceptował skład komisji.

- pismo Zespołu Szkół Ekonomiczno - Administracyjnych w Kole, dot. objęcia patronatem

honorowym oraz wsparcia finansowego wydarzenia Festiwal Piosenki Polskiej XX Wieku

"Opole w Kole". Zarząd wyraził zgodę na objęcie patronatem honorowym imprezy, z uwagi

na brak wolnych środków wsparcie finansowe nie będzie możliwe. Wydział OK przygotuje

odpowiedź w tej sprawie.

- poinformowała o pozytywnej opinii w sprawie zatrudnienia w Poradni Psychologiczno -

Pedagogicznej w Kole na 1/2 etatu na okres 4 miesięcy pedagoga oraz logopedy.

Ad 9.

a Zarządzie nie wniesiono więcej spraw.

a tym protokół zakończono.

Protokółował: Anna Bocian

•••••.• ~:~\ •••. ~: o' •••..•.•.••

5. Józef Rybicki

Podpisy Członków Zarządu:

l. Wieńczysław Oblizajek

2. Marek Banaszewski

3. Urszula Kikosicka

4. Czesław Marek
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